
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 25. oktober 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål J

Mener ministeren, at det er nødvendigt for at undgå besparelser på velfærden i fremtiden,

at kommunerne får løftet deres økonomi, så de kan følge med den demografiske udvik-

ling, der betyder et stigende udgiftsbehov som følge af flere børn og flere ældre, jf. mini-

sterens udtalelser i til Jyllands Posten den 21. juli 2018 (https://finans.dk/politik/

ECE10727207/kristian-jensen-aflyser-venstres-ambition-om-nulvaekst/?ctxref=ext ) hvor

ministeren blandt andet udtalte følgende ”De næste 10 år ud i fremtiden mener jeg, at

den offentlige sektor skal have en gradvis vækst”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S) og Magnus Heunicke (S).

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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